157 Дай, Боже, сердцу

- 1. Give me the wings of faith to rise,
 Within the veil to see
 The saints above, how great their joys,
 How bright their glories be.
- 1. Дай, Боже, сердцу веры крылья, Чтоб вознестись туда, Где нет неправды, нет насилья, Где мир царит всегда.

Refrain

Many are the friends who are waiting today, Happy on the golden strand, Many are the voices calling us away To join their glorious band.

Припев

Много святых ожидает нас там В мире блаженства, чудес; Сердце стремится в торжественный храм Вечного Бога небес.

- 2. Once they were mourners here below, And poured out cries and tears; They wrestled hard, as we do now, With sins and doubts and fears.
- Здесь на земле они страдали,
 Как ныне терпим мы,
 И на пути ослабевали
 Среди житейской тьмы.

Refrain

Many are the friends who are waiting today, Happy on the golden strand, Many are the voices calling us away To join their glorious band.

Припев

Много святых ожидает нас там В мире блаженства, чудес; Сердце стремится в торжественный храм Вечного Бога небес.

- 3. I asked them whence their vict'ry came; They, with united breath, Ascribe their conquest to the Lamb, Their triumph to His death.
- 3. Но чем они, какою силой Низвергли цепи зла? Рука Христа их дух крепила, К победе их вела.

Refrain

Many are the friends who are waiting today, Happy on the golden strand, Many are the voices calling us away To join their glorious band.

Припев

Много святых ожидает нас там В мире блаженства, чудес; Сердце стремится в торжественный храм Вечного Бога небес.